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Zbigniew Boniek udzielił wywiadu dla Tele Radio Stereo w trakcie

transmisji La Signora in Giallorosso. Były gracz Giallorossich odpowiadał

m.in. na aktualne pytania związane z Romą.

Wcześniej wywiadu udzielił Bonetti...

- Wielki człowiek, bardzo lubił wślizgi, być może dlatego ma rekord liczby meczów

zawieszenia. 

Juventus?

- Juventus zagrał niesamowite spotkanie, sędzia niestety zagwizdał, przy normalnej

szybkości karny wydawał się zdecydowany. Gdyby był Var, być może zmieniłby

zdanie. Myślę, że w takich rozgrywkach jak Liga Mistrzów trzeba go wprowadzić,

przynajmniej na fazę finałową.

U was w Polsce jak sprawdza się Var?

- Świetnie.

Co ci opowiedzieli o meczu Roma-Liverpool ci, którzy go przeżyli?

- Ciccio Graziani opowiadał mi, że gdy miał strzelać karnego, wezwali go, aby

strzelał Di Bartolomei. Potem, gdy poszedł strzelić widział tylko Curva Sud i tam

uderzył piłkę. Gdy mecz kończy się konkursem rzutów karnych, nie ma sensu o tym

mówić. Roma nie była gorsza. Pewne mecze kończą się w ten sposób i tyle.

Na który zespół miałeś nadzieję w półfinale?

- Chciałem Bayern lub Real, gdyż z Liverpoolem będzie prawdziwa batalia, to dobrze

zorganizowana drużyna. Z innymi zespołami Roma zaczynałaby niekorzystnym

położeniu i to mogłoby być zaletą.

Derby...

- Jeśli chodzi o derby, nigdy nie powiem jaki będzie wynik, mam nadzieję, że wygra

Roma. Rywal jest trudny i konkretny, myślę, że Roma będzie miała dodatkową

motywację, jednak widzę bardzo otwarty mecz.

Za kilka lat, gdy wspomnimy tą europejską Romę, kogo zapamiętamy jako

lidera?

- Nikogo, gdyż jest to zespół z wieloma liderami i świetnymi graczami. Mam

nadzieję, że zapamiętamy ją jako zwycięzcę lub przynajmniej finalistę. To sukces

grupy, Alisson, Dzeko, Manolas to gracze, którzy razem funkcjonują idealnie. Siłą tej
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drużyny jest grupa.

Strootman?

- Jest bardzo dobrym graczem, jednak sądzę, że decydujący byli inni.

Większe znaczenie ma euforia Romy czy pragnienie zemsty Lazio?

- Euforia Romy jest szkodliwa, trzeba zapomnieć o sukcesie w Lidze Mistrzów, co

powiedział ponadto Monchi. Wygraliśmy mecz z zespołem, który jest przeciętny

poza domem, pamiętajmy o ubiegłorocznej Lidze Mistrzów. Roma w najlepszej

formie meczowej jest mocniejsza od wielu drużyn.

Schick czy Under na derby?

- Schick jest graczem, który ze względu na cechy i strukturę fizyczną musi grać

regularnie. Życzę mu, aby nabrał pewności siebie, również z Barcą mógł zdobyć

gola po tym strzale głową.
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